

## Red Sea International Company

A Joint Stock Company  
Registration no. 1010566349 (Riyadh)  
Capital SAR 302,344,000  
VAT No. 300464137600003



## شركة البحر الأحمر العالمية

شركة مساهمة  
رقم السجل التجاري 1010566349 (الرياض)  
رأس المال: 302.344.000 ر.س  
الرقم الضريبي: 300464137600003

### Esteemed Shareholders of Red Sea International Company

#### Greetings,

Reference to Article (71) of the Companies Law, which required the Chairman to notify the General Assembly of any transactions or contracts concluded with the Company and any of the Board members have a direct or indirect interest in, I would like to disclose the details if the contracts concluded with the Company and members of the Board have interest in:

- The annual contract renewed in 2022 for 3 years period concluded between Red Sea International Company and Mr. Saleh Mohammed Binladen to rent portion of a plot in Rabigh to build a residential complex for the employees of the companies operating in the region for an annual amount of (SAR 883,390.95) whereby Mr. Saleh Binladen (previous Board Member) has a direct interest in this contract in his capacity as a landowner. This Contract does not have preferential condition. The Membership of Mr. Saleh Binladen in the Board of Red Sea International Company has expired on 09-05-2021.

### السادة مساهمي شركة البحر الأحمر العالمية الموقرين

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،،،

بالإشارة إلى متطلبات المادة (71) من نظام الشركات والتي تقتضي بأن يبلغ رئيس مجلس الإدارة الجمعية العامة عند انعقادها عن الأعمال والعقود التي يكون لأحد أعضاء مجلس الإدارة مصلحة مباشرة أو غير مباشرة فيها، وبناء على ماسبق أود أن أبلغكم عن تفاصيل الأعمال والعقود التي تمت لحساب الشركة وكانت لأحد أعضاء مجلس الإدارة السابقين مصلحة فيها، وهي كالآتي:

- العقد السنوي المجدد خلال العام 2022م ولمدة 3 سنوات بين شركة البحر الأحمر العالمية والسيد / صالح محمد عوض بن لادن والمتمثل في استئجار جزء من قطعة أرض في محافظة رابغ لبناء مجمع سكني لمنسوبي الشركات التي تتواجد بالمنطقة مقابل مبلغ (883,390.95 ريال سعودي) سنويا، والذي لعضو مجلس الإدارة (السابق) السيد / صالح محمد عوض بن لادن باعتباره مالكا لقطعة الأرض المستأجرة مصلحة مباشرة فيه ولا توجد لهذه الاتفاقية أي شروط تفضيلية. علما بأن عضوية السيد / صالح بن لادن في مجلس إدارة شركة البحر الأحمر العالمية قد انتهت بتاريخ 09-05-2021م.



## Red Sea International Company

A Joint Stock Company  
Registration no. 1010566349 (Riyadh)  
Capital SAR 302,344,000  
VAT No. 300464137600003



## شركة البحر الأحمر العالمية

شركة مساهمة  
رقم السجل التجاري 1010566349 (الرياض)  
رأس المال: 302.344.000 ر.س  
الرقم الضريبي: 300464137600003

### Board of Directors

Amr Abdullah Al-Dabbagh  
**Chairman of the Board**

Sami Ahmed BinMahfooz  
**Vice Chairman**

Khalid Mohammed Fagih  
**Managing Director**

Peter Walichnowski

Mohammed Zaher  
Almunajjed

Mujahid Abdulkarim Al-Gain

Taher Mohammed O. Ageeel

Osama Zakaria Jamjoom

### أعضاء مجلس الإدارة

عمرو عبدالله الدباغ  
رئيس مجلس الإدارة

سامي أحمد بن محفوظ  
نائب رئيس مجلس الإدارة

خالد محمد فقيه  
العضو المنتدب

بيتر واليشنوسكي

محمد زاهر المنجد

مجاهد عبد الكريم القين

ظاهر بن محمد عقيل

اسامة زكريا جمجوم

\*\*\*\*\*

